



# Company Profile

ملف الشركة



جهد تكنولوجي  
Johd Technology

We Put Our Effort Into Your Business  
نجعل جهدنا في عملك





## About The Company



## نبذة عن الشركة

Johd Technology is a specialized tech firm offering security systems, networking, IT infrastructure, smart devices, and access control solutions. We deliver high-quality, reliable, and fast services to businesses, institutions, and smart homes across the UAE, focusing on long-term partnerships.

"جهد للتكنولوجيا" شركة متخصصة في تقديم حلول متكاملة في مجالات أنظمة المراقبة، الشبكات، الحواسيب، التحكم في الدخول، والأنظمة الذكية. نعمل بشغف واحترافية لتقديم خدمات تلبي احتياجات العملاء في أبوظبي ومختلف إمارات الدولة عند الطلب، ونطمح لنكون الشريك التقني الموثوق لعملائنا في مختلف القطاعات.







## الرؤية Vision

At Johd Technology, we aspire to be the first choice for companies, institutions, and individuals across Abu Dhabi and the UAE in the field of integrated technology solutions. Our goal is to lead through continuous innovation, exceptional service quality, and rapid responsiveness to client needs—positioning ourselves as a trusted partner in building modern digital infrastructure.

نطمح في "جهد للتكنولوجيا" إلى أن نكون الخيار الأول للشركات والمؤسسات والأفراد في أبوظبي والإمارات في مجال الحلول التكنولوجية المتكاملة. نسعى لتحقيق الريادة من خلال الابتكار المستمر، وجودة الخدمة، والاستجابة السريعة لاحتياجات العملاء، مما يجعلنا شركاء موثوقين في بناء البنية التحتية الرقمية الحديثة.

## الرسالة Mission

Our mission is to provide advanced and reliable technology solutions in the fields of security systems, networking, computing, control systems, and communications, while maintaining the highest standards of quality and efficiency. We focus on fulfilling client requirements through flexible, customized, and professional services. We are committed to developing a secure and stable technological environment that aligns with local market aspirations and supports business sustainability.

رسالتنا هي تقديم حلول تكنولوجية متقدمة وموثوقة في مجالات أنظمة الأمن والمراقبة، الشبكات، الحواسيب، أنظمة التحكم، والاتصالات، مع ضمان أعلى معايير الجودة والكفاءة. نركز على تلبية متطلبات العملاء عبر خدمات احترافية مرنة ومخصصة، ونعمل على تطوير بيئة تقنية آمنة ومستقرة تواكب تطلعات السوق المحلي وتدعم استدامة الأعمال.







## Core Values

## القيم



**Professionalism:** We adhere to the highest standards of professionalism in all our services and interactions.

**Quality:** We deliver world-class technology solutions that ensure customer satisfaction and operational excellence.

**Trust:** We build long-term relationships based on credibility and transparency with clients and partners.

**Speed & Flexibility:** We respond swiftly and provide tailored solutions to meet client needs.

**Innovation:** We stay ahead by embracing smart technologies that drive business growth.

**Sustainability:** We offer lasting solutions that add long-term value and reliability.

**الاحترافية:** نلتزم بأعلى معايير العمل المهني في جميع خدماتنا وتعاملاتنا.  
**الجودة:** نقدم حلولاً تقنية بمعايير عالمية لضمان رضا العملاء واستمرارية الأداء.

**الثقة:** نبني علاقات طويلة الأمد مبنية على المصداقية والشفافية مع عملائنا وشركائنا.

**السرعة والمرونة:** نستجيب بسرعة لمتطلبات العملاء ونوفر حلولاً مخصصة تناسب احتياجاتهم.

**الابتكار:** نواكب أحدث التقنيات ونتبنى حلولاً ذكية تساهم في تطوير أعمال عملائنا.

**الاستدامة:** نحرص على تقديم حلول تدوم وتحقق قيمة مضافة على المدى الطويل.





# Strategic & Goals

## الأهداف و الاستراتيجية

Strengthen our position as a leading technology solutions provider in Abu Dhabi.

Expand our services to cover other Emirates upon demand.

Build a loyal customer base through outstanding quality and service.

Invest in staff development and enhance their technical capabilities.

Adopt the latest technologies to improve efficiency and service excellence.

Provide after-sales services and technical support to ensure ongoing client satisfaction.

تعزيز مكانتنا كشركة رائدة في الحلول التكنولوجية في إمارة أبوظبي.

التوسع بخدماتنا لتشمل باقي إمارات الدولة حسب الطلب.

بناء شبكة قوية من العملاء الدائمين عبر تقديم جودة متفوقة وخدمة متميزة.

الاستثمار في تطوير فريق العمل وتعزيز مهاراته التقنية.

تبني أحدث التقنيات لتعزيز كفاءة وجودة الخدمات المقدمة.

توفير خدمات ما بعد البيع والدعم الفني لضمان استمرارية رضا العملاء.





# Why You Should Choose Us?



## لماذا يجب عليك اختيارنا؟



### High-Quality Implementation

#### جودة تنفيذ عالية

We follow the highest standards using original equipment and modern tools for long-lasting performance.

نلتزم بأعلى معايير الجودة في التركيب والصيانة باستخدام معدات أصلية وتقنيات حديثة.



### Flexible Maintenance Contracts

#### خدمة عقود الصيانة الدورية

We offer customizable service packages to keep your systems running optimally year-round.

نوفر باقات مرنة لصيانة الأجهزة والشبكات بشكل دوري لضمان استمرار كفاءتها.



### Competitive & Transparent Pricing

#### أسعار تنافسية وشفافة

No hidden costs. We offer fair pricing with detailed service breakdowns.

نقدم تسعيراً عادلاً دون مفاجآت، مع توضيح شامل للخدمات والمنتجات.



### Comprehensive Expertise in Smart Systems

#### خبرة شاملة في الأنظمة الذكية

We provide complete solutions in CCTV, networking, IT infrastructure, access control, and intercom systems - all tailored to local needs.

نقدم حلولاً متكاملة في أنظمة المراقبة، الشبكات، الحواسيب، الأكسس كنترول، والإنتركم، بخبرة متخصصة تلبي احتياجات السوق المحلي.



### Fast Response & Technical Support

#### سرعة الاستجابة والدعم الفني

Our team is ready to assist you efficiently, offering on-demand or scheduled technical support.

فريقنا جاهز لخدمتك بسرعة وكفاءة، مع إمكانية تقديم دعم فني دوري أو عند الطلب.



### Free Professional Consultation

#### استشارات مهنية مجانية

Get expert advice to choose the right technology solutions for your business—no strings attached.

نساعدك في اختيار الحلول التقنية الأنسب لعملك دون أي التزامات.



# Our Services خدماتنا

We are committed to delivering exceptional services aimed at enhancing client trust and increasing their competitiveness in the market, with a focus on innovative solutions in the field of technology and integrated IT systems.

نلتزم بتقديم خدمات استثنائية تهدف إلى تعزيز ثقة العملاء وزيادة قدرتهم التنافسية في السوق، من خلال التركيز على الحلول المبتكرة في مجال التكنولوجيا وأنظمة تقنية المعلومات المتكاملة.

## Computer Setup & Maintenance صيانة وتركيب الحواسيب وملحقاتها

Installation, configuration, and repair of computers and accessories. Hardware upgrades and software support.

صيانة أجهزة الكمبيوتر وتوريد وتركيب قطع الغيار.  
دعم البرمجيات والتحديثات التقنية.

## Networking & Wi-Fi الشبكات والاتصال

Structured cabling, network setup, and wireless solutions. Network troubleshooting, upgrades, and performance optimization.

تمديد وربط الشبكات السلكية واللاسلكية.  
تحسين أداء الشبكات وصيانتها الدورية.

## CCTV Surveillance Systems أنظمة المراقبة

Supply, installation, and maintenance of surveillance cameras. Surveillance system integration and remote access setup

تركيب وصيانة كاميرات المراقبة بجودة عالية.  
ربط الأنظمة مع أجهزة المراقبة عن بُعد والتحكم السحابي.



# Our Services خدماتنا



## Sound Systems

### أنظمة الصوت

Design, installation, and integration of professional sound systems. Audio solutions for offices, villas, mosques, schools, and commercial spaces.

تركيب وتأسيس أنظمة صوتية عالية الجودة للمؤسسات والمباني. حلول صوتية متكاملة للمكاتب، الفلل، المساجد، المدارس، والمتاجر.

## Intercom Systems

### أنظمة الإنتركم

Audio and video intercom installation and integration. Wired and wireless intercom solutions.

تركيب أنظمة الاتصال الداخلي بالصوت والصورة. حلول إنتركم سلكية ولاسلكية.

## Access Control Systems

### أنظمة الدخول والتحكم

Biometric and card-based access systems. Secure entry solutions for offices and facilities.

أنظمة تحكم في الدخول بالبصمة أو البطاقة. حلول أمان للمباني والمكاتب والمنشآت.





## Our Services خدماتنا



### Computer Systems and Software Sales

بيع نظم وبرامج الحاسب الآلي

### Website Design and Development

تصميم مواقع الشبكة الإلكترونية

### Online Advertising Services

الخدمات الإعلانية عبر المواقع الإلكترونية

Design, installation, and integration of professional sound systems. Audio solutions for offices, villas, mosques, schools, and commercial spaces.

نوفر برامج أصلية مرخصة وأنظمة متكاملة تناسب مختلف احتياجاتك التقنية.

We design modern, responsive websites that reflect your brand and enhance your digital presence.

نصمم مواقع إلكترونية عصرية ومتجاوبة تعكس هوية نشاطك وتعزز تواجدك الرقمي.

Biometric and card-based access systems.

Secure entry solutions for offices and facilities.

نساعدك في الوصول لعملائك من خلال حملات إعلانية رقمية فعالة على محركات البحث ومواقع التواصل.



## Our Services خدماتنا



### Consulting & IT Support الاستشارات والدعم التقني

Technical consultations and IT infrastructure planning.  
On-demand support and system optimization.

استشارات تقنية في تأسيس وتطوير البنية التحتية لتقنية المعلومات.  
دعم عند الطلب وتحسين الأنظمة.

### Annual Maintenance Contracts عقود الصيانة الدورية

Tailored service contracts for businesses and facilities.  
Preventive maintenance and 24/7 technical support.

عقود صيانة سنوية مخصصة حسب احتياجات العميل.  
صيانة وقائية وخدمة دعم فني على مدار الساعة.

### Custom Software Development تصميم نظم وبرامج الحاسب الآلي

We develop customized software solutions to enhance your business performance and meet your operational requirements.

نطوّر حلول برمجية مخصصة لتحسين أداء أعمالك وتلبية متطلباتك التشغيلية.



## Our Partners



شركاؤنا

**HIKVISION**<sup>®</sup>

**alhua**  
TECHNOLOGY

**unv**<sup>®</sup>

**WiseNET**

**aruba**



**tp-link**

**UBIQUITI**  
NETWORKS

**IP-COM**

**D-Link**

**Schneider**  
Electric

**excel**  
without compromise.

**ZKTeco**<sup>®</sup>



**BOSCH**

**OXION**<sup>®</sup>



Please Get In Touch With Us

يرجى التواصل معنا



جهد تكنولوجي  
Johd Technology



Phone

+971 56 569 9079



Email

info@johdtech.com



Office

Abu Dhabi – United Arab Emirates



Website

www.johdtech.com

*Thank You*

